
Protokół Nr XLVI/22
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 25 sierpnia 2022r.

XLVI Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył Pan
Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2022r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:55 tego 
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
- Joanna Kalus-Grzegorzek

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr XLVI/579-586/22.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 19 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Teresę Potysz oraz Radnego Jana
Spendel. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radną Teresę Potysz.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Mateusz Szweda

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący poinformował, że zgodnie ze stanowiskiem Komisji Budżetu zachodzi 
konieczność przegłosowania sprawy uzupełnienia porządku obrad o dodatkowy podpunkt 
dotyczący podjęcia uchwały w sprawie utrzymania miejsca stacjonowania na terenie Szpitala 
Chorób Płuc w Orzeszu Placówki terenowej Wojewódzkiego Pogotowia Ratunkowego.

Na posiedzenie przybył Radny Mateusz Szweda – 20 osób obecnych na sali
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Burmistrz poinformował, że miasto deklarowało zabezpieczenie w budżecie miasta środków 
na przekazanie Szpitalowi Chorób Płuc w Orzeszu dofinansowania do zakupu i wymiany 
kotła węglowego, ze względu na stacjonowanie w części budynku Placówki terenowej 
Wojewódzkiego Pogotowia Ratunkowego. Dodał, że sytuacja jednak uległa zmianie w 
momencie przekazania całości budynku do Urzędu Marszałkowskiego. Wyjaśnił, że ze 
względu na trudną sytuację finansową nie ma możliwości zabezpieczenia w budżecie miasta 
środków finansowych w wysokości, która pokryłaby wymianę kotła węglowego dla całego 
budynku. Dodał, że w związku z brakiem możliwości pokrycia przez miasto tych kosztów, 
Dyrektor Wydziału Powiadamiania Ratunkowego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego wyraził 
zgodę na zmianę lokalizacji miejsca stacjonowania dla podstawowego zespołu ratownictwa 
medycznego poprzez czasową dyslokację z ul.Gliwickiej 20 w Orzeszu na ul.Wyzwolnia 5 w 
Mikołowie. Stwierdził, że zmiana tej lokalizacji znacznie wydłuży czas dojazdu zespołu 
ratownictwa medycznego do pacjentów z południowej części Powiatu Mikołowskiego. 

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie utrzymania miejsca 
stacjonowania na terenie Szpitala Chorób Płuc w Orzeszu Placówki terenowej 
Wojewódzkiego Pogotowia Ratunkowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XLV Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
Radnym dostarczone w formie pisemnej. Dodatkowo przekazał informacje dotyczące:

 nowych wariantów przebiegu szybkich kolei w ramach budowy Centralnego Portu 
Komunikacyjnego,

 etapu budowy centrum przesiadkowego i konieczności wydłużenia terminu realizacji,
 pisma, które będzie kierowane w związku ze złym stanem technicznym budynku 

dworca PKP przy budowanym centrum przesiadkowym,
 podpisanej umowy na realizację Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych.

Radni poruszyli sprawy dotyczące:
 ilości terenów zajętych w rejonie ul.Paryzantów w związku z planowanym 

przebiegiem linii kolei dużych prędkości,
 etapu planowanego zagospodarowania osadników w Gardawicach i Mościskach,
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 konieczności modernizacji drogowego układu komunikacyjnego w przypadku 
uruchomienia linii kolejowej na trasie Orzesze-Jaśkowice – Tychy,

 koncepcji zagospodarowania wieży ciśnień,
 etapu realizacji zjazdu z ul.Mikołowskiej do budowanego obiektu OSP Zawiść.

Sekretarz Miasta przekazała:
 szczegóły dotyczące konsultacji społecznych, które zostaną przeprowadzone celem 

poznania opinii mieszkańców co do planów uruchomienia linii kolejowej na trasie 
Orzesz-Jaśkowice – Tychy,

 informację dotyczącą możliwości zgłaszania przez mieszkańców zabytków na 
renowację, których będzie mogło być przyznane dofinansowanie.

Przewodniczący Rady poinformował o organizowanym w dniu 26.08.2022r. o godz.17:00 na 
skrzyżowaniu DK 81 z ul.Lipcową (Mikołów Mokre) proteście w związku z planowanym 
przebiegiem przez teren Powiatu Mikołowskiego tras kolei dużych prędkości w ramach 
budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego.

5. Uchwały
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2022-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2022-2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

b) zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022r.
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

c) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi wraz z 
odpowiedzią na skargę
Przewodniczący poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po przeanalizowaniu 
złożonej skargi postanowiła o jej przekazaniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Gliwicach.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Gliwicach skargi wraz z odpowiedzią na skargę. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod poszerzenie istniejącej drogi gminnej 
- ul.Malownicza
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod poszerzenie 
istniejącej drogi gminnej - ul.Malownicza. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek
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e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowiącej dostęp do przepompowni 
przy ul.Spokojnej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowiącej dostęp 
do przepompowni przy ul.Spokojnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

f) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych w Gminie Orzesze, na lata 2022-2026 opracowanego przez Rejonowe 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Tychach Spółka Akcyjna
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Orzesze, na lata 2022-2026 
opracowanego przez Rejonowe Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Tychach 
Spółka Akcyjna. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

g) regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Przedstawił protokół z dnia 25 sierpnia 2022r. z przeprowadzonych konsultacji w 
celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektu aktu prawa 
miejscowego w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego wysokość oraz 
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szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 
za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli.
Protokół stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego wysokość 
oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, 
Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Lechosław Łukasik, Adam Ratka
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

h) utrzymania miejsca stacjonowania na terenie Szpitala Chorób Płuc w Orzeszu 
Placówki terenowej Wojewódzkiego Pogotowia Ratunkowego

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie utrzymania miejsca stacjonowania na terenie Szpitala Chorób 
Płuc w Orzeszu Placówki terenowej Wojewódzkiego Pogotowia Ratunkowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

6. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XLVI Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                      Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                        mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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